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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor dönt a Kormány az állami közszolgáltatások 
díjainak 2020 évi szinten történő befagyasztásáról, miként azt már megtette a helyi 
önkormányzatok esetében?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A koronavírus járvány okozta veszélyhelyzetre tekintettel kapott rendkívüli felhatalmazás alapján a
Kormány a 603/2020. (XII. 18.) Korm. rendeletében 2021. december 31. napjáig megtiltotta a helyi
önkormányzatok által nyújtott közszolgáltatások díjainak emelését.

Vitán felül áll, hogy segíteni kell a járvány okozta gazdasági visszaesés miatt nehéz helyzetbe került
embereket és vállalkozásokat. Abban ugyanakkor lehet vita, hogy mik a segítség leghatékonyabb
módjai  és  eszközei.  Az  MSZP inkább  a  nehéz  helyzetbe  került  társadalmi  csoportok  célzott
megsegítését  tartja  helyes  iránynak,  ugyanakkor  szólhatnak  érvek  más  megközelítés  mellett  is.
Miniszterelnök Úr és kormányának felelőssége, ha a hatékonyabb megoldásnak a közszolgáltatások
díjainak 2020. évi szinten történő általános befagyasztását tartja.

Ugyanakkor a Kormány nem általában véve a közszolgáltatások, hanem csupán az önkormányzatok
által nyújtott közszolgáltatások díjait fagyasztotta be. Eközben olyan széles tömegeket érintő, állami
szereplők által  nyújtott  szolgáltatások ára  növekszik,  mint  az  autópályahasználat  vagy a  postai
szolgáltatások. Aligha kérdéses, hogy általános érvényű kormányzati  tiltás hiányában év közben
további állami szereplők fognak árat emelni.

Sok városvezető vélekedése szerint a Kormány rendeletének valódi célja nem is a segítségnyújtás,
hanem az csupán egyik eleme a helyi önkormányzatok kifosztására irányuló intézkedéssorozatnak.

Kérdezem Miniszterelnök Urat, hogy a koronavírus járvány okozta gazdasági és társadalmi károk
enyhítése  céljából  valóban  megfelelő  eszköznek  tartja-e  a  közszolgáltatások  díjainak



befagyasztását? Ha igen, akkor egyetért-e azzal a megállapítással, hogy mind az önkormányzati és
mind az állami szereplők által nyújtott közszolgáltatások díjainak befagyasztása segítséget jelent?

Ez esetben kérdezem Miniszterelnök Urat, hogy mikor dönt a Kormány az állami szereplők által
nyújtott  közszolgáltatások  díjainak  2020  évi  szinten  történő  megállapításáról,  illetve
befagyasztásáról?

Tisztelettel várom válaszát.
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